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Stockholms läns landsting 
 
 
 
 
Interpellation av Raymond Wigg (mp) om t-baneluften  
 
Under hösten har det förekommit ett flertal larm baserade på den forskning som pågår om t-
baneluften och dess skadliga verkningar. Främst är det de metallpartiklar som virvlar upp från 
rälsen som antas kunna ge skadliga effekter bland annat på andningsorganen. Dessa drabbar 
inte bara de resenärer och den personal, som vistas nere vid plattformarna, utan även 
spärrvakter och butiksanställda i eller vid biljetthallarna. 
I landstingets budget för 2006 lades ett uppdrag, på miljöpartiets initiativ, att utföra en 
förstudie för ”att undersöka de praktiska och ekonomiska följderna av att inglasa 
tunnelbanestationerna under jord”. 
 
Mina frågor till miljölandstingsrådet Gustav Andersson (c) blir då; 
 

1) Vad visade studien om de praktiska följderna av en inglasning? 
2) Vilka blir de ekonomiska följderna av en inglasning? 
3) Om kostnaderna av en inglasning visar sig vara för stora för att snabbt kunna åtgärda 

problemet. Vilka möjliga lösningar ser du då? 
 
 
 
 
 
Raymond Wigg  
Landstingsråd mp 


